
 
 
 
 
 
Muut asiat 
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1. Puheenjohtajistokokouksen terveiset 
2. Lautakuntakatsaus 
3. Katsaus kaupunginvaltuuston kokouksesta 
4. Kaupunginvaltuuston vaihtuvan nuorisovaltuustonedustajan ja 

hänen varajäsenensä nimeäminen 5.2 pidettävään 
kaupunginvaltuuston kokoukseen. 

5. Nuva ry:n tapahtumat 
6. Varsinais-Suomen hyvinvointialueen (Varha) nuorisovaltuuston 

kuulumiset 
7. Uudenkaupungin kaupungin liikenneturvallisuustyöryhmän 

kuulumiset 
8. Wintterin ruokasuunnittelutyöryhmän kuulumiset 
9. Muut asiat: Varsinais-Suomen alueen nuorisovaltuustolaisille 

koulutusta 28.2 klo 15.30-19.30 Turussa. Ilmoittautumiset 13.2 
mennessä. 

10. Seuraava kokous 28.2. 

 
Päätösehdotus: Merkitään tiedoksi 
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi seuraavin lisäyksin: 
1. Puheenjohtajistokokouksen terveiset 
Puheenjohtajisto kertoi miten työryhmien sihteereiden vastuut työryhmissä on jaettu. Jako on 
seuraavanlainen: Emil Haijanen on tapahtumatyöryhmän sihteeri, Nanna Pietikäinen on 
viestintätyöryhmän sihteeri ja Julia Hauta-alus on vaikuttajatyöryhmän sihteeri. 
 
4. Kaupunginvaltuuston vaihtuvan nuorisovaltuustonedustajan ja hänen varajäsenensä 
nimeäminen 
Varsinaiseksi vaihtuvaksi edustajaksi valittiin Julia Hauta-alus ja varaedustaja Sanni 
Peltoluhta seuraavaan kaupunginvaltuuston kokoukseen. 
 
5. Nuva ry:n tapahtumat 
Tulossa Nuva ry:n aktiivipäivät PRO Helsingissä, hakuaika 31.1. asti. Tapahtumamaksu 95 
€/hlö. Tapatumasta kiinnostuneita olivat Tuulia Turunen, Maisa Kari ja Nanna Pietikäinen. 
Päätös Nuva ry:n tapahtumamaksuista ja matkakuluista käsitellään ensi kokouksessa. 
 
Nuorisovaltuusto päätti yksimielisesti kädennostoäänestyksellä Nuva ry:n jäsenmaksun 
maksamisesta halukkaille jäsenille vuodelle 2024. Mukaan ilmoittautuivat tässä vaiheessa 
jäsenet: Helmi Rantanen, Aamu Levanen, Thiago Castro Netto, Sanni Peltoluhta, Elsa 
Sappinen, Nanna Pietikäinen ja Tuulia Turunen. Jennika Salonen laittaa vielä viestiä 
WhatsApp-ryhmään, jotta muutkin halukkaat voivat ilmoittautua. Jennika Salonen ilmoittaa 
halukkaat jäsenet Nuva ry:lle. Jos joku on jo maksanut jäsenmaksun, niin palautusta voi 
hakea maksuosoituksella. 
 
11. Lounais-Suomen partiopiirin kysely someyhteistyöstä 



 
 
 
 
Nuorisovaltuusto päätti, että viestintätyöryhmä jatkaa asian käsittelyä. 
 
Tämän pykälän aikana klo 18.31 lähti Anni Kulmala. 
______ 
 

  
 


